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P R O T O K Ó Ł  nr 7/19 

 

  z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, odbytego w dniu 29 sierpnia 2019 r.  

  w sali nr 11 Urzędu Miejskiego w Wieluniu przy pl. Kazimierza Wielkiego 1,  

pod przewodnictwem Pana Radosława Wojtuniaka 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Bryś Maciej 

2. Dziuba-Marzec Anna 

3. Mituła Bronisław 

4. Owczarek Mariusz – zastępca przewodniczącego 

5. Psuja Wojciech 

6. Wojtuniak Radosław - przewodniczący 

7. Żabicki Grzegorz 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Magdalena Majkowska - Sekretarz Miasta 

2. Michał Janik  - Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego  

3. Maciej Preś  - Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja o sporządzeniu protokołów z IV, V i VI posiedzenia komisji. 

3. Omówienie wyników kontroli wykonania zadań: „Budowa kanalizacji sanitarnej - Dąbrowa, 

ul. Torowa” i „Budowa wodociągu i kanalizacji sanitarnej - Dąbrowa, ul. Grabowa”. 

4. Powołanie zespołów kontrolnych do przeprowadzenia kontroli: 

  1) kontrola wydatków na promocję Gminy Wieluń za 2018 rok; 

  2) kontrola wydatków na inwestycje oświatowe za 2018 rok. 

5. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.                       

6. Zamknięcie posiedzenia. 

P u n k t  1 

 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak dokonał otwarcia posiedzenia serdecznie witając 

wszystkich obecnych. Następnie stwierdził prawomocność obrad – na stan 7 członków komisji, 

obecnych 7. Zaprezentował porządek obrad dzisiejszego posiedzenia. Członkowie komisji 

jednomyślnie przyjęli porządek bez zmian. 

 

P u n k t  2 
 

Informacja o sporządzeniu protokołów z IV, V i VI posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak poinformował, że: 

1) protokół nr 4/19 został przesłany emailem do członków komisji, a w chwili obecnej 

znajduje się na sali obrad. Zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu nr 4/19? Nikt się nie 

zgłosił. Protokół nr 4/19 został przyjęty bez uwag. 

2) protokół nr 5/19 został przesłany emailem do członków komisji, a w chwili obecnej 

znajduje się na sali obrad. Zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu nr 5/19? Nikt się nie 

zgłosił. Protokół nr 5/19 został przyjęty bez uwag. 

3) protokół nr 6/19 został przesłany emailem do członków komisji, a w chwili obecnej 

znajduje się na sali obrad. Zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu nr 6/19? Nikt się nie 

zgłosił. Protokół nr 6/19 został przyjęty bez uwag. 
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P u n k t  3 
 

Omówienie wyników kontroli wykonania zadań: „Budowa kanalizacji sanitarnej - Dąbrowa, ul. 

Torowa” i „Budowa wodociągu i kanalizacji sanitarnej - Dąbrowa, ul. Grabowa”. 

 

Przewodniczący Zespołu Kontrolnego Bronisław Mituła odczytał protokół z kontroli 

przeprowadzonej w Wydziale Inwestycji i Rozwoju w terminie od 6.05.2019 do 6.06.2019 r. 

kontroli wykonania zadań: „Budowa kanalizacji sanitarnej - Dąbrowa, ul. Torowa” i „Budowa 

wodociągu i kanalizacji sanitarnej - Dąbrowa, ul. Grabowa”. 

 

Radna Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy jest pozwolenie na budowę czy wystarczy zgłoszenie 

robót budowlanych? 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś oznajmił, że w przypadku budowy sieci 

kanalizacji sanitarnej wystarczy na zgłoszenie. Są argumenty, które przemawiają za pozwoleniem 

na budowę. Przy zgłoszeniu nie ma możliwości zrobienia dokumentacji zamiennej, Z tego tytułu 

przy dużych inwestycjach lepiej występować o pozwolenie na budowę. 

 

Radny Grzegorz Żabicki zapytał, z czego wynikał brak kompatybilności systemu 

monitorowania pracy tłoczni z systemem zainstalowanym na oczyszczalni ścieków w Wieluniu?  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś zaznaczył, że Przedsiębiorstwo 

Komunalne korzysta z systemu danej firmy, Wskazanie w zamówieniu danej firmy jest z 

naruszeniem pewnych przepisów, nie mógł taki zapis zostać zawarty.   

 

Radny Grzegorz Żabicki stwierdził, że to powinno być po stronie wykonawcy. 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś oznajmił, że zabrakło tutaj komunikacji 

pomiędzy inspektorem nadzoru, wykonawcą i eksploatatorem. Pierwszy raz taka sytuacja miała 

miejsce, że zamontowano system bez uzgodnienia z eksploatatorem. To monitorowanie inaczej 

działało. Przedsiębiorstwo Komunalne przez czas eksploatacji tego systemu musiałoby korzystać 

z dwóch systemów, co byłoby uciążliwe. 

 

Radny Grzegorz Żabicki dopytał, czy to była kwestia podwójnych urządzeń czy 

oprogramowania? 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś nadmienił, że to kwestia 

oprogramowania i modułu komunikacyjnego. 

 

Radny Grzegorz Żabicki – to są czujniki, kamery? 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś zaznaczył, że to są tylko czujniki, ale 

chodzi o moduł, który przesyła dane i służy komunikacji pomiędzy systemem na oczyszczalni 

ścieków a podpomniami.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak zarządził głosowanie, kto jest za przyjęciem protokołu             

z kontroli, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 

 

Protokół, który został jednomyślnie (7 głosów „za”) przyjęty przez członków komisji stanowi zał. 

nr 2 do protokołu.   
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P u n k t  4 
 

Powołanie zespołów kontrolnych do przeprowadzenia kontroli: 

1) kontrola wydatków na promocję Gminy Wieluń za 2018 rok; 

2) kontrola wydatków na inwestycje oświatowe za 2018 rok. 

 

Zostały powołane zespoły kontrolne w składzie: 

1) Kontrola wydatków na promocję Gminy Wieluń za 2018 rok 

1) Wojciech Psuja   - przewodniczący; 

2) Anna Dziuba-Marzec  - członek; 

3) Radosław Wojtuniak  - członek 

Upoważnienie znak: OR. 0010.1.19.2019 jest ważne w terminie od 2 do 30.09.2019 r. 

 

2) Kontrola wydatków na inwestycje oświatowe za 2018 rok. 

1) Maciej Bryś   - przewodniczący; 

2) Mariusz Owczarek   - członek; 

3) Grzegorz Żabicki   - członek 

Upoważnienie znak: OR. 0010.1.20.2019 jest ważne w terminie od 2 do 30.09.2019 r. 
 

P u n k t  5 

 

Komunikaty Przewodniczącego Komisji. Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Wojciech Psuja zapytał, na jakim etapie jest aktualizacja planu gospodarki 

niskoemisyjnej?  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś oznajmił, że opracowanie jest zlecone, 

z terminem realizacji do do15.09 br. 

 

Radny Wojciech Psuja zapytał, czy plan będzie zaopiniowany przez Wojewódzki Fundusz 

Ochrony Środowiska? 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś stwierdził, że do 15.09.br. ma być 

gotowy w taki sposób, że można wystąpić o zaopiniowanie i podjęcie uchwały.  

 

Więcej uwag ani korespondencji nie stwierdzono. 

 

P u n k t  6 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak dokonał zamknięcia posiedzenia. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:                                 Przewodniczący komisji 

 

Anna Jabłonowska-Nawrocka        Radosław Wojtuniak 


